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Předkládaná bakalářská práce si vytkla za cíl popsat stav flow u hráčů basketbalu v 
kategorii U19 a především prezentovat a uvést do kontextu tento ukazatel jako 
důležitý hodnotící parametr. Hra samotná je principiálně hrou tím více, čím více se 
její účastník ve stavu flow ocitá. Proto analyzovat míru flow a pokoušet se tento stav 
měřit může být v dnešní době, kdy se pojetí sportu a celkově chování společnosti v 
této oblasti extrémně rychle mění, dost možná naprosto klíčové směřování. 


Proto dost možná budou podněty, které tato práce přináší podkladem k daleko 
širším celospolečenským debatám. Neboť uchopíme-li stav flow jako klíčovou 
náležitost samotného herního prožitku, kdy především prožitek sám je podnětem k 
opakování této činnosti svým apelem na vnitřní motivaci jedince, nalezneme možná 
tu klíčovou hodnotu této práce a jejích myšlenek.


Výsledky byly shromážděny pomocí dotazníku, který byl rozeslán do celé extraligy 
juniorů. Zde se nabízí krom sjednocení výstupů prezentovat i zajímavé unikátní 
kontextové poznámky k odpovědím, či jejich části a odchylky od obecného 
očekávání. 


Stran sběru dat bych předpokládal lepší práci s očekáváním a vytvoření takových 
podmínek, kdy se vrátí markantně více, než třetina dotazníků. Tato situace, velmi 
často se opakující, přináší v mých očích dobrý podnět pro předměty týkající se 
metodologie a vůbec veškerých podnětů, které studenti dostávají právě vstříc této 
agendě.


Teoretická část je celkově precizně zpracována a poskytuje ucelený pohled na 
kontext stavu flow směrem k specifickému výkonu v basketbalu.


Výzkumné otázky jsou velmi podrobné a vytváří adekvátní prostor k přesnému 
zhodnocení stavu daného jedince a jeho vztahu k dané aktivitě a jejím náležitostem.


Ve výsledkové části jsou platné grafické výstupy a velmi zřetelně porovnané 
jednotlivé ukazatele a to vše z pohledu několika metodik.


Po formální stránce práce z mého pohledu převyšuje úroveň studentstva daného 
ročníku a dává rozhodně prostor při jejím rozšířením skrze práci diplomovou na 
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velmi pěkný dokument s potenciálem na dokument metodický - čímž by naplnila 
svůj vyšší smysl.


Výsledky a výstupy práce nabízí detailní pohled do velmi zajímavé problematiky a 
vytváří nový a potřebný dialog. Možná je to, v kontextu nástupu e-sportu, začátek 
zcela nového pohledu na sport. Je vidět, že byla psána ve stavu flow.


Otázky:

1) Jaká byla Vaše strategie pro získání maximální návratnosti dotazníků & 

kvalitních odpovědí v nich obsažených a čím si vysvětlujete výsledek?

2) V práci se opakuje závislost vlivu stavu flow na sportovní výkonnost. Je 

možné, že je to naopak a zvýšená míra stavu flow je podmíněna vyšší 
sportovní výkonností?


3) Jak byste aplikoval získané informace do tréninkové praxe pro práci v 
reálném čase?
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